
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 138
Ad. Samrådet den 7. april 2017 om alm. del – samrådsspørgsmål Å-AD (hvid-
vask).
Hvor mange sager om hvidvask er aktuelt under efterforskning, og hvor man-
ge sager er der aktuelt rejst tiltale i?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Josephi-
ne Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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